
PARGAS STAD 

VÄLMÅENDEKOMMITTÈN  22.8.2023 kl. 15.30-17.43 

Plats:  Salen, Välfärdscentret  

Närvarande:  Laaksonen Jeanette, ordförande 

Bergman Eeva, viceordförande 

Karlsson Svante 

Sihvonen Fredrika  

Granqvist Conny 

Fredriksson Merja (deltog på distans) 

Engström Sverker 

Wallin Mika 

Sahlgren Aki 

Luoma Mikaela (deltog på distans kl. 15:57-17:35) 

Henriksson Carita 

Leppäkari Maria, Livskraftschef 

Hotanen Pia, sekreterare 

 

Öppnande av mötet  

Mötet öppnades av ordförande kl. 15.30. 

Information om Familjecenterverksamheten  

Chefen för familjecentret Annette Karlsson informerade om familjecenterverksamheten. 

Flyktingarbetet i Pargas  

Flyktingkoordinator Gudrun Degerth informerade om flyktingverksamheten samt lyfte fram 

problematiken kring bostäder kopplat till flyktingarbetet. Det är svårt att hitta bostäder, 

speciellt bostäder för större familjer. Önskvärt skulle vara att staden skulle gå till mötes 

beträffande hyror. En annan utmaning är att få tider till FPA i Pargas.  

Återkoppling från tidigare möten 

o Utveckling av samarbete med tredje sektorn  

▪ Nätverket ”Samarbete utan väggar” firar 1 år – Höstens kick off den 7.9 kl. 13-16 i 

Stadshuset. Tillfället är främst menat för alla som jobbar/har verksamhet med/för 

barn, barnfamiljer och ungdomar. 

▪ Föreningsmöte ordnas den 5.10.2023 kl. 17.30, tema Framtid. Datumet ändrat till 

den 12.10.2023. 

o Samarbete med VARHA. Viktigt att ta kontakt till de politiker som representerar Pargas 

stad om man upplever att något inte fungerar.  

o Utveckla boendeformer för olika livsskeden och livsstilar (budgetmål 2023). Temat har 

också diskuterats i Livskraftsutskottet. Livskraftschefen berättade också om Åbo Akademis 

Bobarhetsprojekt samt ”Kökar modellen”. Det verkliga behovet borde utredas genom en 

kartläggning. Välmåendekommittén önskar seminarium eller motsvarande kring 

boendetemat. 

o Information från Livskraftsutskottet. Livskraftschefen berättade om hur välmåendet och 

välfärden positionerar sig inom Livskraftssektorn och konstaterade att välmåendet hör till 

och skall synas i alla sektorers arbete och verksamhet. 



 

Välmåendeunderstöd för föreningar  

I Pargas finns redan kultur-, ungdom- och idrottsunderstöd. Skulle det även behövas ett 

välmåendeunderstöd för att t.ex. motarbeta ensamhet, utveckla delaktighet, invånartrivsel 

o.s.v. 

Välmåendekommittén tyckte att det skulle vara viktigt att Pargas stad även skulle ha ett 

understöd som stöder välmående och är viktigt att få med i budgeten för 2024. 

Välmåendekommitténs framtid  

Stadsstyrelsen beslöt den 13.2.2023 § 51 att tillsätta en välmåendekommitté t.o.m. 

30.9.2023 med uppgift att samverka kring och stöda intressebevakningen samt utveckla 

välfärdsarbetet i staden. Välmåendekommittén anser att kommittén har en viktigt funktion 

även i fortsättningen bland annat för att stöda och hjälpa Livskraftsutskottet i frågor gällande  

välmående.  

Instyrning Välmåendekommitten önskar fortsätta sin verksamhet i nuvarande form den resterande 

fullmäktigeperioden med uppgift att samverka kring och stöda intressebevakningen samt 

utveckla välfärdsarbetet i staden samt hjälpa och stöda Livskraftsutskottet i frågor gällande 

välmående. 

Följande möte  

Följande möte är den 5.9.2023 kl. 15.30.  

 

_________________________ _________________________ 
 Jeanette Laaksonen, ordförande Pia Hotanen, sekreterare 

 

 


